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Міський голова Рівного Володимир ХОМКО:
-  Пацієнтів із серцево-судин

ними захворюваннями дуже бага
то. І не тільки в нашому місті, а й 
по всій Україні. Такі, як ця, складні 
операції на серці неможливо було 
б проводити в Рівному, якби не 
новітнє обладнання. Лише один 
ангіограф, який купили за 25 міль
йонів гривень, обійшовся місько
му бюджету в 13 мільйонів. Наша

Завідувач відділу кардіохірургії 
хірургії і трансплантології ім. О. 
АртурГАБРІЄЛЯН:

-  На Рівненщині це перша 
операція з аорто-коронарного 
шунтування. У пацієнтки виявлені 
ураження судин серця. Операція 
спрямована нате, щоб вилікувати 
жінку від цієї патології. Тобто ми з 
її ж судин сформували нові й за
мінили ними пошкоджені.

Хоча в Україні подібні операції на 
відкритому працюючому серці про-

Начальник міського управління охорони здоров’я 
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центральна міська лікарня готова 
до медичної реформи. Думаю, 
вона займе гідне місце в галузі 
охорони здоров’я області.

Дуже вдячний всім, хто причет
ний до підготовки і проведення 
цих перших операцій. Сподіваю
ся, що вони в нас проводитимуть
ся систематично і всі неодмінно 
будуть успішними.

Національного інституту
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водяться з 1978 року, вони доне
давна були лише в Києві. У Рівному 
аорто-коронарне шунтування ста
ло доступним завдяки міській вла
ді, яка допомогла придбати дороге 
необхідне медичне обладнання. 
А це, зважаючи на зростання кіль
кості серцево-судинних захворю
вань, сотні й сотні поставлених на 
ноги хворих людей.

-  Проведена у Рівному опе
рація на відкритому серці, зо
крема аорто-коронарне шунту
вання,- дуже необхідна справа. 
Чому? Бо багато хворих і що
року збільшується кількість па
цієнтів, що потребують опера
тивного втручання. Вже майже 
всі великі обласні центри мають 
можливості надавати хворим на 
серцево-судинні недуги над
звичайно ефективні сучасні ме
дичні послуги. Відтепер вони є 
і в Рівному, отож наші пацієнти 
не будуть змушені їхати на опе
рацію до Києва.

Відрадно, що нас в усьому під
тримує міський голова Володи
мир Хомко і міська влада в цілому.

Завдяки їм протягом останніх ро
ків суттєво оновлено та зміцнено 
матеріально-технічну базу закла
дів охорони здоров’я Рівного. Так, 
торік для центральної міської лі
карні не тільки купили ангіограф, 
а й капітально відремонтували 
приміщення в кардіологічному 
відділенні № 1 для хворих на ін
фаркт міокарда, де й розмістили 
ангіографічне обладнання. Тож 
цілком закономірно, що Рівне уві
йшло в першу трійку міст щодо 
задоволеності населення медич
ною допомогою за результата
ми проведеного Асоціацією міст 
України соціологічного опитуван
ня. Будемо старатися й надалі так 
тримати.
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